

8 DUMBARTON ROAD
KOWLOON, HONG KONG

TEL: PRINCIPAL 3655 3301

OFFICE 3655 3300

FAX: 3655 3309
3655 3324



香港九龍
東寶庭道八號

電話: 校長室 3655 3301

校務處 3655 3300

傳真機: 3655 3309
3655 3324

MUNSANG COLLEGE

民生書院

founded 1926

6 March 2020

Dear Teachers, Staff, Parents, Students, Alumni and Friends of Munsang College,

The School Sponsoring Body (SSB) and Incorporated Management Committee (IMC) of Munsang College are pleased to announce the appointment of Dr. Raymond YIP Chi Sio (葉志兆博士) as the 9th Principal of Munsang College with effect from 1 September 2020, following the retirement of our current Principal, Ms. Kuby CHAN Yin Hung (陳嫣虹女士).

This appointment is the result of a rigorous recruitment process which was begun in June 2019 by a Principal Selection Committee (PSC) comprising 3 members: Mr. Justin LUI (also Chair of the Committee), Dr. Alice YUK (Supervisor) and Mr. CHAN Chi Ming (IMC Manager), as elected and appointed by the SSB and the IMC.

Having advertised in local English and Chinese newspapers as well as internal circular, numerous applications were received. Four highly qualified candidates were shortlisted for interviews, and the PSC unanimously concluded to recommend Dr. Raymond YIP to be appointed to the post of Principal. With the SSB and the IMC endorsement, the Education Bureau has approved the appointment.

Dr. YIP, a passionate and committed educator, has been in the education profession for over 27 years, and serving as Principal of SMKMC Ma Ko Pan Memorial College since 2013. His passion for educating the next generation is well demonstrated not only in his role as a principal and a teacher, but also in his active participation in curriculum development, school review, teachers' professional development, student guidance and counselling, and alumni engagement. He is a member of various professional entities including the Hong Kong Academy for Gifted Education, the Gifted Education Committee under the Curriculum Development Council and the Board of Governance of Lingnan Institute of Further Education. He also has a close working relationship with the Education Bureau and the Christian community. He is currently an invited speaker of the Faculty of Education, The University of Hong Kong (HKU) and course instructor for Preparation for Principalship Course of The Education University of Hong Kong.

Academically, Dr. YIP obtained the degrees of Doctor of Education and Master of Education from The University of Hong Kong and Bachelor of Social Science from The Chinese University of Hong Kong. He received training on education administration and management from The Chinese University of Hong Kong as required for preparation for principalship, and the induction program for newly appointed principals and professional development programmes for principals conducted by the Education Bureau.

We warmly welcome Dr. Raymond YIP to be our next Principal. With his experience in teaching, curriculum development, school administration and management, clear vision in facilitating well-being of the new generation, we have every trust that Dr. YIP will lead Munsang College to scale new heights in the coming years.

8 DUMBARTON ROAD
KOWLOON, HONG KONG

TEL: PRINCIPAL 3655 3301

OFFICE 3655 3300

FAX: 3655 3309
3655 3324



香港九龍
東寶庭道八號

電話: 校長室 3655 3301

校務處 3655 3300

傳真機: 3655 3309
3655 3324

MUNSANG COLLEGE
民生書院
founded 1926

On behalf of the SSB and IMC, may we take this opportunity to express our wholehearted gratitude to Ms. Kuby CHAN, the current principal, for her leadership, contribution and commitment to the School throughout the last 16 years of exemplary service. She has not only led the School to excel in all-round education but her proactive leadership style has become the role model for us to aspire to. May we wish Ms. CHAN a happy and healthy new stage of life after her retirement and may God continue to bless Ms. CHAN and her family in the years ahead.

Please join us in thanking Ms. CHAN and extending warm welcome and support to Dr. YIP.

Yours Sincerely,

LUI Wing Keung Justin
Chairman
Munsang College (SSB) Limited

YUK Tak Fun, BBS, JP
Supervisor
Munsang College

8 DUMBARTON ROAD
KOWLOON, HONG KONG

TEL: PRINCIPAL 3655 3301

OFFICE 3655 3300

FAX: 3655 3309
3655 3324



香港九龍
東寶庭道八號

電話: 校長室 3655 3301

校務處 3655 3300

傳真機: 3655 3309
3655 3324

MUNSANG COLLEGE

民生書院

founded 1926

民生書院教職員、家長、同學、校友及各界人士：

民生書院辦學團體（下稱「辦學團體」）及民生書院法團校董會（下稱「校董會」）欣然宣布委任葉志兆博士為民生書院第九任校長，由二零二零年九月一日起生效，以接替即將榮休的現任校長陳媽虹女士。

是項校長任命是經過嚴謹的招聘程序。辦學團體及校董會經推選及委任一個遴選委員會，由雷永強先生擔任主席，其他成員包括校監郁德芬博士和校董陳智鳴先生。遴選委員會自二零一九年六月開始展開相關工作。

經刊登於中、英文報章招聘廣告及發出內部通告後，遴選委員會就校長的職位空缺收到多份申請書。經過甄選後，其中四位高質素的候選人獲邀參加面試。最終，遴選委員會一致決議推薦葉志兆博士為下任校長，經辦學團體及校董會認可後，教育局亦已批准是項校長任命。

葉博士是一位充滿熱誠和全然委身的教育工作者，具逾二十七年的教育經驗，自二零一三年起擔任香港神託會主辦馬錦明慈善基金馬可賓紀念中學校長。葉博士熱衷於教育下一代，他不僅在校長和教師的崗位上力求卓越，也積極參與課程發展、學校發展檢視、教師專業發展、學生成長及校友會發展等各項工作。葉博士是香港資優教育學苑委員會成員、課程發展議會資優教育委員會委員及嶺南大學持續進修學院校董會成員，多年來與教育局及不同基督教組織建立緊密的合作關係。葉博士現為香港大學教育學院邀約講者和香港教育大學擬任校長課程講師。

學術背景方面，葉博士在香港大學取得教育博士及碩士學位，早年在香港中文大學取得社會科學學士學位。葉博士於香港中文大學完成擬任校長就教育行政及管理的相關訓練課程，並修畢教育局專為新入職校長而設的課程及其他相關專業發展課程。

我們熱烈歡迎葉志兆博士履新下任校長。葉博士在教學、課程發展、學校行政及管理方面均具備豐富的經驗，在促進新一代福祉方面樹立明確的願景。我們深信葉博士將會帶領民生書院追求卓越，再闢高峰。

8 DUMBARTON ROAD
KOWLOON, HONG KONG

TEL: PRINCIPAL 3655 3301

OFFICE 3655 3300

FAX: 3655 3309
3655 3324



香港九龍
東寶庭道八號

電話: 校長室 3655 3301

校務處 3655 3300

傳真機: 3655 3309
3655 3324

MUNSANG COLLEGE

民生書院

founded 1926

藉此機會，謹代表辦學團體及校董會衷心感謝現任校長陳嫣虹女士過去十六年的領導和貢獻。陳校長不僅帶領本校在全人教育方面取得了卓越的成就，她積極及主動的領導風格也成為我們的好榜樣。祝願陳校長榮休後生活愉快和身體健康，願上帝繼續祝福陳校長及其家人。

讓我們一起感謝陳校長，並歡迎葉博士和支持他未來的工作。

即頌
文祺

民生書院辦學團體主席 雷永強



民生書院校監 郁德芬



二零二零年三月六日

Photos of Dr. Raymond Yip

